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Geachte fractie,  

 

Contact  Social Media Overige gegevens 

 www.hollandskroon.nl   facebook.com/hollandskroon  BNG Algemeen NL82 BNGH 028.51.52.785  

 T 088 – 321 50 00   @hollandskroon   BIC: BNGHNL2G  

 

Op 18 april 2023 heeft u politieke vragen (nummer PV-2319) gesteld over Leerlingenvervoer. In deze brief 

beantwoorden wij de door u gestelde vragen. U vindt de antwoorden direct onder de vragen. 

 

Reactie 

1. Is het college bekend met de problematiek / situatie van kinderen met epilepsie? 

  

 Wij zijn bekend met deze twee casussen. Zowel vanuit de gemeente als vanuit Incluzio is 

veelvuldig contact geweest met deze ouders. 

  

2. Zo ja, welke acties heeft het college ondernomen om het leerlingenvervoer aan te passen zodat 

kinderen met epileptische aanvallen veilig naar school worden gebracht? 

  

 Voor deze specifieke gevallen is in overleg met vervoerder Noot gezorgd voor een vaste 

chauffeur. Wanneer dat niet mogelijk was en een ouder zelf moest rijden, is op grond van de 

hardheidsclausule een hogere kilometervergoeding aangeboden. In uitzonderlijke gevallen is 

voor een korte periode een andere vervoerder ingezet. Deze extra kosten hebben wij als 

gemeente voor onze rekening genomen. Er is verzocht om een vierpuntsgordel in plaats van een 
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driepuntsgordel. Om tegemoet te komen aan de wensen hieromtrent hebben wij hier eerder 

opdracht toe gegeven en komen de bijkomende kosten voor de gemeente. 

  

3. Is het college bereid om buiten de bestaande kaders tussentijds oplossingen te bedenken in 

samenspraak met de ouders om het vervoer goed te laten plaatsvinden? 

  

 Daar zijn wij toe bereid en dat doen wij in de praktijk ook. Zie ook de beantwoording van de 

vorige vraag. 

  

4. Is het college bereid door een deskundige het vervoer te laten beoordelen of het vervoer past bij 

de beperkingen van de te vervoeren leerlingen? 

  

 Wij zijn van mening dat vervoerder Noot deze beoordeling goed zelf kan uitvoeren. Zij zijn 

namelijk gekwalificeerd om alle leerlingen te kunnen vervoeren, waaronder leerlingen met een 

beperking. Ze dienen zich daarbij ook te houden aan alle geldende veiligheidseisen. Wij hebben 

geen signalen ontvangen die dit weerspreekt en zien hiervoor geen aanleiding. 

  

5. Is het college voor de toekomst bereid om in een nieuwe aanbesteding dit onderdeel te maken 

van de uitgangspunten? Zodat dit kan worden geborgd in het leerlingenvervoer. 

  

 Afgelopen zomer is de aanbesteding afgerond en is er een contract getekend voor de duur van 

vijf jaar. Wanneer er sprake is van een nieuwe aanbesteding zijn wij bereid om specifieke 

aandacht te besteden aan dit onderdeel. 

  

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders, 

 

 

W. Eppinga A. van Dam 

Secretaris Burgemeester 

 

Deze brief is digitaal gemaakt en daarom niet ondertekend. 

 

  

 


